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2015Z24537 

Vragen van het lid Hoogland (PvdA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over eenvoudige compensatie voor treinreizigers die achterblijven 
op het perron (ingezonden 15 december 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het ogenschijnlijk structurele capaciteitstekort bij de 
Nederlandse Spoorwegen (NS)? 

Vraag 2
Welke tegemoetkoming krijgen reizigers die als gevolg van overvolle treinen 
niet met de trein mee kunnen? Acht u deze tegemoetkoming – mede gezien 
het huidige ogenschijnlijk structurele karakter – afdoende? 

Vraag 3
Bent u bereid de procedure om een financiële tegemoetkoming te krijgen 
indien een reiziger niet vervoerd kan worden als gevolg van overvolle treinen, 
te vereenvoudigen? Bent u bereid voor deze groep een applicatie (vergelijk-
baar met «geld-terug-bij-vertraging») te ontwikkelen, zodat deze groep 
eenvoudig aanspraak kan maken op deze vorm van compensatie? Zo nee, 
waarom bent u hier niet toe bereid en hoe verhoudt dit zich tot uw uitgangs-
punt van de reiziger op plaatsen 1, 2 en 3?
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